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Ministerstva zemědělství a životního prostředí 
prohlubují spolupráci na dosažení lepší
a udržitelnější budoucnosti. Vzniknou dva nové 
národní parky
8.3.2022

Tisková zpráva – Ministr zemědělství Zdeněk Nekula a ministryně životního prostředí Anna 
Hubáčková prohlubují spolupráci na ekologických tématech. Protierozní vyhláška a náhrady újmy 
za zemědělské hospodaření byly hlavními tématy dnešní společné porady vedení obou resortů.

V loňském roce začala platit protierozní vyhláška, která má za cíl ochránit zemědělskou půdu před vodní erozí.
Ta u nás ohrožuje až 60 % cenné zemědělské půdy.

„Chceme větší posílení ochrany půdy před erozí. Společně jsme se dohodli na převedení protierozní kalkulačky na Minister-
stvo životního prostředí. Myslíme na komfort zemědělců, aby všechny potřebné informace snadno a bez potíží našli na 
jednom místě,“ řekl ministr zemědělství Zdeněk Nekula (KDU-ČSL).

Ministři se také dohodli na nutnosti novely vyhlášky o náhradách pro zemědělce za škody způsobené vlky. „Prob-
lematice péče o vlka, ale i o další chráněné druhy, se v posledních letech věnujeme systematicky. Nyní je nutné 
vyhlášku novelizovat, protože je zastaralá a neodpovídá dnešní situaci. Chceme rovněž zjednodušit administrace 
žádostí, protože v současnosti je zbytečně složitá,“ uvedla ministryně životního prostředí Anna Hubáčková.

Zdroj: www.eagri.cz

Ministerstvo zemědělství (MZe) podporuje návrh 
Ministerstva životního prostředí (MŽP) na zřízení 
dvou nových národních parků, a to Národního parku 
Křivoklátsko a Národního parku Soutok na soutoku 
Moravy a Dyje. Státní podnik Lesy České republiky, 
kterého se případná změna dotýká, je připraven 
poskytnout pomoc a součinnost při přípravě.

Ministryně životního prostředí a ministr zemědělství 
se sešli na MZe, kde se také domluvili, že společné 
porady jsou vhodnou formou k výměně názorů, a že 
je budou pravidelně opakovat. „Společných témat 
mezi našimi resorty je mnoho. S paní ministryní 
máme jasné vize, které chceme naplňovat, to bez 
spolupráce obou resortů nejde,“ řekl ministr Nekula.

Dalšími tématy porady byla agrofotovoltaika, novela
vodního zákona, příprava vodního díla Skalička 
nebo potravinové banky.
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